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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 27 

от 26.07.2013 г. 
 

Днес, 26.07.2013 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великовa, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Нели Маринова, Радка Желева, Петър Иванов и 

Тюркян Мехмед. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на 

Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, Красимира Христова 

Колева-Славова - ст. експ. „ЗН, ОМП и ССИ”, кметове на кметства и кметски 

наместничества от общината. 
 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаеми специалисти от 

общинска администрация и гости, добре дошли на днешното 27 редовно 

заседание на ОбС. Имаме необходимия кворум и на основание чл. 27, ал. 2 от 

ЗМСМА, заседанието е редовно /присъстват повече от половината от общия брой 

на съветниците/ и ОбС може да взема законни решения. 

С покана №088/17.07.2013 г., Ви е изпратен проект за дневен ред. Всички 

имате материалите за днешното заседание. Междувременно има две докладни: 

Докладна записка относно „Издаване вестник на ОбС-Алфатар”, докладва: 

председателя на ОбС Алфатар и Докладна записка относно „Актуализиране на 

поименния списък на служителите имащи право на транспортни разходи”, 

докладва: кмета на Община Алфатар. Двете докладни са разгледани на ПК и 

всички решихме да влязат в дневния ред за днешното заседание. 

Това е основният дневен ред. Колеги, имате възможност за допълнения и 

изменения по него. Ако имате други предложения, относно дневния ред, 

заповядайте? Имате думата?  

Други предложения не постъпиха и Председателя на ОбС Алфатар обяви 

дневния ред с направените допълнения: 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на учениците и слети паралелки в 

учебните заведения на Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Отчет за касово изпълнение на бюджета на 

Община Алфатар към 30.06.2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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3. Докладна записка относно „Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи – м. юли 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто тримесечие на 

2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Приемане на нова Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка имот, публична общинска собственост 

за осъществяване и развитие на образователна дейност”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно „Приемане на план за реализация на програмата 

за овладяване на популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за 

периода 2013-2015 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Приемане на Разчет за провеждане на 

евакуация и разсредоточаване в община Алфатар при силни земетресения”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно „Допълване на общинския план за защита при 

бедствия - определяне на сградите по чл. 36 от ЗЗБ”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно „Изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на ОбС Алфатар, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация”. 

    Докладва: Общински съветник - Янка Господинова. 

12. Отчет за дейността на ОбС Алфатар и комисиите към него за периода 

01.01.2013 до 30.06.2013г. 

    Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

13. План за работата на ОбС Алфатар за второто шестмесечие на 2013г. 

    Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

14. Докладна записка относно „ Издаване вестник на ОбС-Алфатар”. 
    Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

15. Докладна записка относно „ Актуализиране на поименния списък на 

служителите имащи право на транспортни разходи”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

16.1. Заявление от Веселка Златева. 

16.2. Молба от Мария Добрева. 
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Председателя на ОбС Алфатар Златка Питакова, подложи на гласуване 

дневния ред с направените допълнения: 

Който е съгласен с така предложения дневен ред за днешното заседание на 

ОбС, моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

 

РЕШЕНИЕ № 233 

ОбС АЛФАТАР, ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Докладна записка относно „Утвърждаване съществуването на маломерни 

самостоятелни паралелки с минимален брой на учениците и слети паралелки в 

учебните заведения на Община Алфатар”. 

Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Отчет за касово изпълнение на бюджета на 

Община Алфатар към 30.06.2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно „Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи – м. юли 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за второто 

тримесечие на 2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто тримесечие на 

2013 г.” 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Докладна записка относно „Приемане на нова Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Докладна записка относно „Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка имот, публична общинска собственост 

за осъществяване и развитие на образователна дейност”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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8. Докладна записка относно „Приемане на план за реализация на програмата 

за овладяване на популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за 

периода 2013-2015 година”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

9. Докладна записка относно „Приемане на Разчет за провеждане на 

евакуация и разсредоточаване в община Алфатар при силни земетресения”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно „Допълване на общинския план за защита при 

бедствия - определяне на сградите по чл. 36 от ЗЗБ”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно „Изменение и допълнение на Правилника за 

организацията и дейността на ОбС Алфатар, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинска администрация”. 

    Докладва: Общински съветник - Янка Господинова. 

12. Отчет за дейността на ОбС Алфатар и комисиите към него за периода 

01.01.2013 до 30.06.2013г. 

    Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

13. План за работата на ОбС Алфатар за второто шестмесечие на 2013г. 

    Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

14. Докладна записка относно „ Издаване вестник на ОбС-Алфатар”. 
    Докладва: Председателя на ОбС Алфатар. 

15. Докладна записка относно „ Актуализиране на поименния списък на 

служителите имащи право на транспортни разходи”. 

    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

16. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

16.1. Заявление от Веселка Златева. 

16.2. Молба от Мария Добрева. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно „Утвърждаване 

съществуването на маломерни самостоятелни паралелки с минимален брой на 

учениците и слети паралелки в учебните заведения на Община Алфатар”. 

Давам думата на г-жа Росица Иванова – председател на ПК “Образование, 

култура, спорт, туризъм, вероизповедание” за становище на комисията: 

Росица Иванова: Благодаря Ви, госпожо председател. Уважаеми колеги, на 

заседанието на ПК разгледахме докладната. Относно вземането на решение: 

пакета от документи не беше пълен (липсваше отговор от РИО-Силистра за НУ 

”Отец Паисий” с. Алеково), но сега се допълни. Не възникнаха въпроси и 

комисията взе решение да приеме докладната записка. Ако някой има въпроси, г-

жа Жекова ще отговори? Предлагам предложението за решение да стане решение 

на днешното заседание. 
 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 11, ал. 1, т. 2 и ал. 2, чл. 11а 

от Наредба № 7 на МОН за определяне броя на учениците и децата в паралелките 

и групите на училищата, детските градини и обслужващите звена, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 234 
 

1. Утвърждава съществуването на самостоятелни паралелки и групи с 

пълняемост под задължителния минимум за учебната 2013/2014 г. както следва: 

 ОУ “Христо Ботев” гр. Алфатар - 8 паралелки – 115 ученика 

- Самостоятелни маломерни паралелки - 7: 

- І клас – 9 ученика 

- ІІ клас – 7 ученика 

- ІІІ клас – 11 ученика 

- ІV клас – 13 ученика 

- V клас – 12 ученика 

- VІ клас – 17 ученика 

- VІІІ клас – 14 ученика 

 НУ “Отец Паисий” с. Алеково - 3 паралелки – 33 ученика 

- Маломерни паралелки - 2: 

- І клас – 8 ученика 

- ІІ клас – 11 ученика 

- Слети паралелки - 1: 

- ІІІ – ІV класове - 14 ученика (8+6) ученика 

2. Дава съгласие финансирането да се извършва със средства от делегираните 

бюджети за съответното училище. 

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар да отправи мотивирано искане до 

РИО гр. Силистра за съществуване на две самостоятелни паралелки с минимален 

брой на учениците под 10 както следва: 

a. ОУ “Христо Ботев” гр. Алфатар 
1. І клас – 9 ученика 

2. ІІ клас – 7 ученика 

б. НУ “Отец Паисий” с. Алеково 

1. І клас – 8 ученика 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 
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ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Отчет за касово изпълнение 

на бюджета на Община Алфатар към 30.06.2013 г.” 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК ”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище 

на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, госпожо председател. На заседанието на 

ПК ”Бюджет и финанси, …” беше разгледан отчета за касовото изпълнение на 

бюджета на Община Алфатар към 30.06.2013 г. Специалистите от общинска 

администрация отговориха на зададените въпроси. Спазен е законът за държавния 

бюджет. 

Живка Великова: Имам въпрос: мога ли да получа отчет за изразходваните 

средства за обучения и командировки на зам. кмета на общината, какво 

образование има, стаж, опит, с какво се занимава и т.н. .? Аз такава информация 

нямам, нито някой ни го е представил. 

Радка Желева: На заседанието на ПК коментирахме отчета и си разясних, че 

постъпленията от юни месец ще минат към др. отчет. Това, което г-жа Великова 

каза, мисля, че не е право на ОбС. Това е право на финансовия отдел, това не е от 

компетенцията на ОбС. 

Марин Пейчинов: Като общински съветник и като гражданин не може ли да 

се задават въпроси към общинска администрация? Г-жо Желева, приходите от 

Етнографската къща за същия период от миналите години са значително по-

големи от тези сега. Кой я поддържа, кой я стопанисва, кой я ръководи и кой 

отчита приходите? Какво има в тази къща като експонати, има ли опис? Казват, че 

липсват част от експонатите, има ли снимков материал за тях? 

Павлина Друмева: Има договор с туроператор. В къщата има справка, която 

се попълва всеки ден. Има назначени двама човека по програмата за временна 

заетост и те са нашите представители там. На справката има подпис от Ганка 

Пенчева, после се подписва от туроператора, след това от Радка Илиева и накрая 

се фактурира. Цялата поддръжка се осъществява от общината. Да, има инвентарна 

книга и ще Ви я предоставя. 

Янка Господинова: Всички общински съветници имат право на достъп до 

информация. Г-жа Великова има право да иска такъв отчет. Тези приходи са от 

месец май, а по-рано нямало ли е посетители? Има ли книга за посещенията? 

Искаме да я видим! 

Нели Маринова: Предлагам да се състави комисия, която да разгледа 

всички материали. Трябва да се реши и срок за предоставянето на инвентарна 

книга, снимки, книга за посетителите и др. 

Златка Питакова: Предлагам г-жа Великова да зададе въпроса си в т. 16. 

Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Марин Пейчинов: Говорим за бюджет и пари, така че има място тук. 

Предлагам съставената комисия да провери състоянието на къщата и инвентара 

към нея. 

Росица Иванова: Трябваше тези въпроси да се зададат на заседанието на 

ПК, за да имат време да отговорят днес. Предлагам в най-кратък срок да се 

предостави нужната информация. 
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Йорданка Узунска: Има неща, на които може да се отговори сега, но за 

справките и останалата информация ще трябва малко време. 

Павлина Друмева: Да, има книга за посетителите и ще Ви я предоставя. 

         Златка Питакова: Колеги, има предложение на тези въпроси да се отговори 

в писмен вид в седем дневен срок? Който е съгласен с направеното предложение, 

моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Янка Господинова: Имам предложение: комисията да е съставена от 

председателският съвет. 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен с направеното предложение от 

г-жа Господинова - комисията да е съставена от председателският съвет, моля да 

гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Марин Пейчинов: Г-жо Желева, това, което е собственост на 

Силистренския музей – в къщата ли е? Има ли движение, дали са си ги взели? 

Дали липсват от къщата ценни вещи? 

Радка Желева: Да, има инвентарна книга и в нея са записани експонатите 

дарени от Силистренския музей още при откриването на Етнографската къща в гр. 

Алфатар. Преди време си ги искаха, но не разрешихме да ги вземат, защото са 

дадени преди много години, а все пак ние сме ги поддържали. 

Павлина Друмева: Постъпилите 87,60 лв. от такса туристи в Етнографската 

къща не са предмет на договора с туроператора. Те са отделно. Има справка и 

фактура от 17.05.2013 г. до 30.06.2013 г. на стойност 337,20 лв. (281 човека 

посетители по 1,20 лв.). Парите все още не са постъпили от туроператора, защото 

е в отпуска. Имам справка и до 23.07.2013 г. (160-170 човека посетители). Тази 

година има значително по-малко посетители в сравнение с предходните. 
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Янка Господинова: Кой събира парите за вход на посетителите? Би 

трябвало да има билетчета. Това ще е по-удачно. Защо не си облекчите работата? 

А средствата от извънбюджетните сметки: не може ли по-бързо да ги усвоявате? 

Кога ще стартира мярка 313? А останалите проекти? 

Павлина Друмева: Те записват броя на хората, обаждат се на данъчния 

инспектор и той отива с касовия апарат. 

Нели Маринова: Становището на ПК”Бюджет и финанси, …” е отчет за 

касовото изпълнение на бюджета на Община Алфатар към 30.06.2013 г. да се 

приеме. 
 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 18 и чл. 25, ал. 1 от ЗОБ, 

чл.37,39 и 43 от Наредбата за съставяне, изпълнение и отчитане на общинския 

бюджет и във връзка с разпоредбите на ЗДБРБ за 2013 г., предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 235 

1. Приема уточнения годишен план на бюджета към 30.06.2013 г. по 

прихода и разхода по функции, както следва: 

 По прихода 2 233 575 лв. /разпределен по параграфи съгласно Табл.1./ 

 По разхода 2 233 575 лв. /разпределен по функции и параграфи 

съгласно Табл.3 / 

2. Приема отчета за касово изпълнение на бюджета за първото 

шестмесечие на 2013 г. на Община Алфатар, както следва: 

 По прихода 883 564 лв. /разпределен по параграфи съгласно Табл.2./ 

 По разхода 883 564 лв. / разпределен по функции съгласно Табл.3/. 

3. Приема отчета за изпълнение на извънбюджетните сметки и фондове за 

първото шестмесечие на 2013 г. съгласно Табл. 5. 

4. Приема отчета за разходите за ДМА в размер на 11 070 лв., съгласно 

Приложение №1.  

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен направеното предложение да 

стане решение, моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка трета от дневния ред. 
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ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно „Актуализация на поименния 

списък за капиталови разходи – м. юли 2013 г.” 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК ”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище 

от комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, госпожо председател. На заседанието на ПК 

”Бюджет и финанси, …” разгледахме актуализацията на поименния списък за 

капиталови разходи – м. юли 2013 г. и решихме да приемем предложението на 

вносителя. 

Марин Пейчинов: Какво се случва с трошокаменната настилка на ул. „Хан 

Тервел”, гр. Алфатар? Минавах и видях, че е положен асфалт. Положена ли е 

трошокаменната настилка и какво се прави с тези средства заложени в поименния 

списък? 

Йорданка Узунска: Не, не е положена! Не може да се ремонтира само една 

улица. Към момента сме нямали законово право за финансиране. Първо трябва да 

се избере изпълнител за ремонт по пътищата и тогава ще търсим законов вариант 

за връщане на част от разходите на хората. 

Нели Маринова: Да се финансира поне част от средства на хората, все пак 

са наляли много пари в тази улица. Тези пари са насочени към другите средства за 

ремонт. Да разбираме ли, че тези хора са се отказали от средствата? Нека си 

останат било-става. 

Росица Иванова: А трошокаменната настилка на ул. „Осма” в с. Бистра? 

Йорданка Узунска: И те ще чакат процедурата. 

Нели Маринова: Имате ли други въпроси? Становището на ПК ”Бюджет и 

Финанси, …” е приема актуализацията на поименния списък за капиталови 

разходи – м. юли 2013 г. 

Златка Питакова: Други въпроси? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1,т. 6 от ЗМСМА, чл. 12, ал. 3 от ЗДБРБ за 2013 г., 

чл. 18 от ЗОБ и чл. 39 от Наредбата за съставянето, изпълнението и отчитането на 

бюджета на Община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 236 
 

1. Дава съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите 

разходи, финансирани със средства от целевата субсидия за 2013 г. и собствените 

средства на общината, съгласно Приложение № 1. 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата 

актуализация по бюджета на общината свързана с изпълнение на т. 1 от 

решението. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 
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Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на Председателя на Общински 

съвет за второто тримесечие на 2013 г.” 

Златка Питакова: Отново давам думата на г-жа Нели Маринова – 

председател на ПК ”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление” за становище на ПК. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, госпожо председател. Становището на ПК 

”Бюджет и Финанси, …” е одобрява извършените разходи за командировки в 

страната на Председателя на Общински съвет за второто тримесечие на 2013 г. 

Имаше въпроси за обученията, на които е присъствала, отговори се, разказа за по-

важните теми от семинарите. Имаше предложение от г-жа Желева: да се съобщава 

още на следващата сесия за по-важните неща от обученията и др. 

Златка Питакова: Имате ли въпроси или предложения? Няма. Зачитам 

предложението за решение: 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировките в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 

РЕШЕНИЕ № 237 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателя на Общински съвет Алфатар – г-жа Златка Питакова за второто 

тримесечие на 2013г., съгласно Приложение №2. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто 

тримесечие на 2013 г.” 
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Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК ”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”. 

Нели Маринова: Рутинна докладна. Кмета на общината отговори на 

въпросите. Становището на ПК ”Бюджет и Финанси, …” е одобрява извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за второто 

тримесечие на 2013 г. 

Златка Питакова: Други колеги, да вземат отношение по докладната? Няма. 

Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировките в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 238 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Кмета на 

Община Алфатар – г-жа Йорданка Узунска за второто тримесечие на 2013 г., 

съгласно Приложение №1. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно „Приемане на нова Наредба 

за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК ”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, госпожо председател. На заседанието на 

ПК обстойно обсъдихме новата наредба. Маркирахме доста от членовете, които 

разгледахме. Стигнахме до решение, че трябва да се направят промени в чл. 2, ал. 

2. - предлагам да се промени процента: не по-малко от 30, да стане: не по-малко 

от 50 на сто. 

Йорданка Узунска: В закона е не по-малко от 30 на сто от средствата. 

Нели Маринова: Ако е не по-малко от 30 на сто от средствата, ние можем да 

решим и 50 на сто, 70 на сто, но не по-малко от 30 на сто от средствата. Определя 

се от ОбС. Ние винаги можем да вземем решение. Каква е твоята идея? 

Янка Господинова: Няма да е зле да се промени на не по-малко от 50 на сто 

от средствата, защото като процент е много, но като пари е малко. 50 % от 100 000 
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лв. са много пари, но от 1000 лв. са малко. Ние нямаме толкова много средства. Аз 

съм съгласна с предложението на г-н Пейчинов. 

Радка Желева: Аз мисля, че трябва да остане така. Като вземаме решение 

ще решаваме какъв да е процентът. Един пример: ако тази година има приходи 

само от гр. Алфатар и средствата трябва да останат само в населеното място, то 

трябва в другите населени места да не се прави нищо. 

Павлина Друмева: Предлагам да остане не по-малко от 30 на сто от 

средствата, защото в момента плащаме по мярка 321 и 322 ДДС, и са ни 

необходими собствените средства. 

Марин Пейчинов: Резерви имаме, един спечелен проект в гр. Алфатар, 

следващия е пак там, административната сграда по проект „Козлодуй...” и др. И 

какво излиза: всичките пари се въртят в общинския център. 

Янка Господинова: Нека се поразмърдаме и да поработим малко. Нека по-

бързо да усвояваме европейските средства. Аз предлагам чл. 2, ал. 2. …При 

продажба или отдаване под наем на имотите, предоставени за управление на 

кметовете на кметства, не по-малко от 50 на сто от средствата. В чл. 44, ал. 1. да 

се промени и да стане с решение на ОбС. В чл. 44, ал. 2. по същия начин: с 

решение на ОбС. 

Златка Питакова: Колеги, други предложения за гласуване? Предлагам да 

гласуваме предложението на г-жа Господинова за чл. 2, ал. 2. не по-малко от 50% 

от средствата да остават за населеното място. Колеги, преминаваме към 

гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 6; „против” – 1; „въздържали се” – 4. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова въздържала се 

Живка Великова за Петър Иванов въздържал се 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържала се Радка Желева против 

Тюркян Мехмед въздържала се   

ПРИЕМА СЕ. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Господинова за чл. 44, ал. 1. Продажбата на имот, частна общинска собственост, 

представляващ урегулиран поземлен имот или поземлен имот в урбанизираната 

територия на община Алфатар, върху който физически или юридически лица 

притежават законно построена сграда, се извършва от Кмета на общината, с 

решение на Общинския съвет и без търг или конкурс. Преминаваме към 

гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева против 

Тюркян Мехмед за   
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ПРИЕМА СЕ. 
 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Господинова за чл. 44, ал. 2. Продажбата на имот, частна общинска собственост, 

представляващ урегулиран поземлен имот или поземлен имот в урбанизираната 

територия на община Алфатар, върху който физически или юридически лица са 

придобили право на строеж, чието реализиране е започнало, се извършва от Кмета 

на общината, с решение на Общинския съвет и без търг или конкурс. Колеги, 

преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева против 

Тюркян Мехмед за   

ПРИЕМА СЕ. 
 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е приема новата наредба за 

реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост с направените промени. 

- в чл. 2, ал. 2. Не по-малко от 50% от средствата да остават за населеното 

място. 

- чл. 44, ал. 1. Продажбата на имот, частна общинска собственост, 

представляващ урегулиран поземлен имот или поземлен имот в урбанизираната 

територия на община Алфатар, върху който физически или юридически лица 

притежават законно построена сграда, се извършва от Кмета на общината, с 

решение на Общинския съвет и без търг или конкурс. 

- чл. 44, ал. 2. Продажбата на имот, частна общинска собственост, 

представляващ урегулиран поземлен имот или поземлен имот в урбанизираната 

територия на община Алфатар, върху който физически или юридически лица са 

придобили право на строеж, чието реализиране е започнало, се извършва от Кмета 

на общината, с решение на Общинския съвет и без търг или конкурс. 

Златка Питакова: Други въпроси. Зачитам предложението за решение с 

направените промени: 
 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация и чл. 8, ал. 2 от Закона за общинската собственост и във връзка с 

чл.26, ал. 2 от ЗНА, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 239 
 

1. Отменя Наредба за реда придобиване и управление и разпореждане с 

общинско имущество на територията на Община Алфатар приета с Решение № 

96/ 21.02.2005год. на Общински съвет Алфатар, изменения и допълнение с 

Решения №, № 47/28.03.2008г, 24/29.12.2011г. и №042/09.03.2012г..  
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2. Приема нова Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане 

с имоти и вещи – общинска собственост на територията на Община Алфатар.  

3. Възлага на Кмета на Община Алфатар да предприеме последващите 

съгласно закона действия.  
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно „Предоставяне за 

безвъзмездно управление на юридически лица на бюджетна издръжка имот, 

публична общинска собственост за осъществяване и развитие на образователна 

дейност”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК ”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, госпожо председател. На заседанието на 

ПК се обединихме да се предостави за безвъзмездно управление на юридически 

лица на бюджетна издръжка имот, публична общинска собственост за 

осъществяване и развитие на образователна дейност. Имаше въпрос, каква част 

ще ползват, уточнихме го. Становището на комисията е предложението да стане 

решение. 

Иван Енчев: Предлагам в основанието да се уточни, че се приема по старата 

наредба. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, г-н Енчев. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и чл. 12, ал. 1 от ЗОС и чл. 15”А” от 

НРПУРОИ (приета с решение № 96/21.02.2005 г. на ОбС Алфатар, изменение и 

допълнение с решения № 47/28.03.2008г.,№24/29.12.2011г. и № 042/09.03.2012г.), 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 240 
 

1. Отменя Решение №49/23.03.2000г. на Общински съвет Алфатар, в частта, с 

която е предоставено безвъзмездно за управление на ОУ „Христо Ботев” имот 

публична общинска собственост. 
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2. Предоставя, безвъзмездно за управление на ОУ „Христо Ботев” ЕИК 

000558279, представлявано от Янка Жекова Ваникова – директор, с 

административен адрес гр. Алфатар, общ. Алфатар, ул. „Христо Ботев” № 2, имот 

публична общинска собственост както следва: 

6 746 (шест хиляди седемстотин четиридесет и шест) м
2
 част от ПИ с 

идентификатор 00415.501.647, целият с площ от 11 853 м
2
; 

16 класно училище сграда с идентификатор 00415.501.647.1 със ЗП от 

600м
2
 (РЗП 2400 (две хиляди и четиристотин) м

2
), брой етажи 4, 

предназначение: сграда за образование; 

Административен корпус сграда с идентификатор 00415.501.647.2 със 

ЗП от 841 (осемстотин и четиридесет) м
2
, брой етажи 1, предназначение: 

сграда за образование; 

Физкултурен салон сграда с идентификатор 00415.501.647.3 със ЗП от 

530 (петстотин и тридесет) м
2
, брой етажи 1, предназначение: сграда за 

образование; 

Кабинети сграда с идентификатор 00415.501.647.4 със ЗП от 176м
2 

( 

РЗП 352 (триста петдесет и две) м
2
, брой етажи 2, предназначение: сграда за 

образование; 

Сграда с идентификатор 00415.501.647.5 със ЗП от 184 (сто осемдесет 

и четири) м
2
, брой етажи 1, предназначение сграда за образование. 

за който имот има съставен  АОС(публична) с №295 от 26.04.2011г. вписан в 

Служба по вписванията на 27.04.2011г. с вх.рег. №2982, том VІІІ, стр.:21, и.п. 

23907, 42836-42842, дело №1406, административен адрес  гр. Алфатар, общ. 

Алфатар, ул.”Христо Ботев” № 2. 

3. Предоставя за безвъзмездно управление имота за срок от 10 (десет) години 

с предназначение за осъществяване и развитие на образователна дейност. 

4. Възлага на Кмета на община Алфатар, да сключи договор, издаде заповед 

и предаде имота. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

Росица Иванова: Имам предложение за 15 минути почивка. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Иванова за 15 минути почивка: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. Почивка от 15:10 ч. до 15:25 ч. 

15,25 часа: Златка Питакова: ТОЧКА ОСМА: Докладна записка 

относно „Приемане на план за реализация на програмата за овладяване на 

популацията на безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013-

2015 година”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК ”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Все се чудя: издръжката на куче за един ден е по 1,50 лв., 

а на дете – 1,25 лв. На заседанието на ПК разгледахме докладната, г-жа Узунска 

отговори на зададените въпроси. А какъв ще е дяла на общината в този общ 

приют? 

Йорданка Узунска: Все още не се говори за дял. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е да се приеме плана за 

реализация на програмата за овладяване на популацията на безстопанствените 

кучета в община Алфатар за периода 2013-2015 година. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка чл. 14, ал. 3 от Наредбата за притежаване, 

регистриране и отглеждане на кучета на територията на Община Алфатар, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 241 

1. Приема план за реализация на програмата за овладяване на популацията на 

безстопанствените кучета в община Алфатар за периода 2013-2015 година. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка девета от дневния ред. 
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ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно „Приемане на Разчет за 

провеждане на евакуация и разсредоточаване в община Алфатар при силни 

земетресения”. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК ”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”. 

Марин Пейчинов: На заседание на ПК разгледахме разчета за провеждане 

на евакуация и разсредоточаване в община Алфатар при силни земетресения. 

Отново разчет, който е необходим за действие при такива ситуации. За клуба на 

пенсионера в с. Васил Левски се разбрахме, че ще се говори с г-н Сабанов, понеже 

той е собственик на сградата. Виждам, че е тук госпожата изготвила разчета, ако 

има нещо да добави, да заповяда. 

Красимира Колева-Славова - ст. експ. „ЗН, ОМП и ССИ”: Опитах се да 

представя максимално това, което е планирано. Говорила съм с кметовете на 

кметствата и кметските наместници, информирани са за сборните евакуационни 

пунктове, евакуационни центрове и местата за настаняване. След като се изготвят 

договорите ще предложа актуализация на разчета. 

Марин Пейчинов: Разчета е много добре направен, има много информация, 

но искам да попитам ще се направи ли тренировка за такава ситуация? А 

заседание на щаба ще има ли? 

Нели Маринова: Тази тренировка е много стресова за населението. За щаба 

знам, че си имат кодове и сигнали. 

Красимира Колева-Славова: По закон се прави такава тренировка и тук 

също се прави. Изпълнява се и плана за защита на пребиваващите и всеки ден се 

актуализират. Тази година сме направили тренировки и за месец септември 

предстои комплексно обучение на тема действие при земетресения. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията е: приема разчета за 

провеждане на евакуация и разсредоточаване в община Алфатар при силни 

земетресения. 

Златка Питакова: Колеги, зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, § 5, т. 1 от Заключителните 

разпоредби на Наредбата за условията и реда за провеждане на евакуация и 

разсредоточаване и във връзка с чл. 9, ал. 11 от Закона за защита при бедствия, 

предлагам Общинския съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 242 
 

1. Допълва общинския план за защита при бедствия в частта „Защита при 

земетресения с „Разчет за провеждане на евакуация и разсредоточаване в община 

Алфатар при силни земетресения”. 

2. Възлага на кмета на общината дейностите по поддържане на разчета в 

актуално състояние. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно „Допълване на общинския 

план за защита при бедствия - определяне на сградите по чл. 36 от ЗЗБ”. 

 Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК ”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за становище. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, госпожо председател. На комисиите 

разгледахме общинския план за защита при бедствия и се обединихме 

предложението за решение да стане решение на ОбС. 

Златка Питакова: Други въпроси, становища? Няма. Зачитам 

предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, във връзка с чл. 9, ал. 11 от 

Закона за защита при бедствия, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното: 

РЕШЕНИЕ № 243 

1. Допълва общинския план за защита при бедствия като създава Нова точка: 

2.2 „Сгради по чл. 36 от Закона за защита при бедствия – „Основно училище 

„Христо Ботев” – гр. Алфатар”. 

2. Задължава кмета на община Алфатар да изиска от ръководството на 

ОУ”Хр. Ботев” - гр. Алфатар необходимата информация по чл. 36, ал. 1 от ЗЗБ с 

цел актуализиране на общинския план за защита при бедствия. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

ПРИЕМА СЕ. 
 

Златка Питакова: Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на ОбС Алфатар, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация”. 

 Давам думата на г-жа Янка Господинова – вносител на докладната. 

Янка Господинова: Нямам какво да добавя, предлагам да се приеме в такъв 

вид. 
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Радка Желева: Аз на ПК предложих чл. 4, ал. 2. да не се допълва, а да си 

остане старото. чл. 4, ал. 3. може да се допълни или председателски съвет и да 

стане: По изключение, с решение на общинския съвет или председателския 

съвет, заседание може да се проведе и извън територията на общината. 

Нямам нищо лично към председателя на ОбС Алфатар, но мисля, че така ще 

е по-добре. А за чл. 23, ал.4. мисля, че не е редно да не си бил на заседание, а да 

получаваш възнаграждение. 

Нели Маринова: И аз мисля, че е по-добре така да си остане. А относно 

възнагражденията предлагам, ако има уважителна причина за отсъствие е по- 

добре да предостави в писмен вид становища по докладните. А, когато е без 

уважителна причина, мисля, че не трябва да получава заплащане. 

Златка Питакова: Предлагам, ако г-жа Господинова е съгласна, да се 

отложи докладната, за да се преработят решенията. 

Марин Пейчинов: Съгласен съм със заявлението за отсъствие по 

уважителни причини, но ако предостави писмено становище по докладните от 

дневния ред. 

Янка Господинова: Не, не оттеглям докладната си. По тази логика всеки път 

ще се пишат листчета и пак няма да се идва на заседания. 

Павлина Друмева: На госпожа Питакова се внасят всички осигуровки по 

реда на Закона за здравно осигуряване и по реда на Кодекса за социално 

осигуряване и без да го има в Правилника за организацията и дейността на ОбС 

Алфатар. Не е задължително да го пише и в Правилника, щом го има в ЗМСМА. 

Златка Питакова: Да, така е, ние просто го допълваме и в Правилника на 

ОбС Алфатар. Така е и в Правилника на ОбС Силистра. 

Росица Иванова: Хубаво е да се допитваме и до другите общински съвети, 

но не и да ги следваме винаги. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Желева за чл. 4, ал. 2 – да отпадне и чл. 4, ал. 3 – да се допълни или 

председателски съвет. Преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 8; „против” – 0; „въздържали се” – 3. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов въздържал се 

Марин Пейчинов въздържал се Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

ПРИЕМА СЕ. 

Радка Желева: За чл. 23, ал. 4 - няма място тук. Не съм съгласна да се 

приема. 

Нели Маринова: Чл. 23, ал. 4 – трябва да отпадне. 

Росица Иванова: Ако отпадне, какво става? Ако участваме какво 

получаваме? 

Павлина Друмева: Имало е случаи, в които идва общински съветник, 

заминава и получава цялото възнаграждение, но никога не е имало санкции. 

Янка Господинова: Благодаря Ви колеги, отлагам докладната си. 
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Нели Маринова: Подкрепям предложението да се отложи за следващи 

заседания. 

Радка Желева: Не е ли по-добре да се гласува и да не се приеме? 

Златка Питакова: Не е по-добре, госпожо Желева?!! Други колеги? Няма. 

Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 244 
 

1. Отлага докладната записка за разглеждане за следващи заседания, след 

преработка. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: „Отчет за дейността на ОбС Алфатар и 

комисиите към него за периода 01.01.2013 г. до 30.06.2013 г. 

Златка Питакова: Г-жа Желева предложи да не е толкова подробен, ако 

искате да го гласуваме? Казах Ви, че идеята ми е да имате всички решения взети 

от ОбС за съответното шестмесечие. 

Марин Пейчинов: На мен лично този вариант много ми харесва. 

Златка Питакова: Други въпроси, становища? Няма. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА и във връзка с 

чл.17, ал. 5 от Правилника за организацията и дейността на общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската, предлагам Общински 

съвет Алфатар да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 245 

1. Приема отчета за работата и дейността на ОбС Алфатар и комисиите към 

него за периода 01.01.2013 г. - 30.06.2013 г. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 



 21 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: „План за работата на ОбС Алфатар за второто 

шестмесечие на 2013г.” 

Златка Питакова: Предложението да отпаднат от месец Декември т. 3 и т. 4 

е направено. Други предложения? 

Росица Иванова: Предлагам към месец Август да се добави: 

т. 2. Финансов отчет от председателя на ФК ”Добруджанец” за получени 

приходи и направени разходи от отдадените под наем земеделски земи за 

стопанската 2011-2012 г. 

т. 3. Докладна записка относно Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху земеделски имоти частна общинска собственост. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г-жа 

Иванова за допълнение към плана за работата на ОбС Алфатар. Преминаваме към 

гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение с 

направените промени: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 246 

 

1. Приема План за работата на Общински съвет – Алфатар за второто 

шестмесечие на 2013 година. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 
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Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „ Издаване 

вестник на ОбС-Алфатар”. 

Златка Питакова: Разгледахме я на ПК. Остана да се реши на какъв период 

от време ще се издава. 

Радка Желева: Моето предложение е вестникът да се издава веднъж на три 

месеца. 

Живка Великова: Ако ще се издава съвместно с Община Алфатар, нека да е 

веднъж на два месеца. 

Нели Маринова: Ако има достатъчно материали, но ако ще се пълни само с 

нашите протоколи – да е на три месеца. Нека се публикуват текущите проекти, 

които се изпълняват, снимки и др. За мен най-добре ще е да се издава веднъж на 

три месеца. 

Марин Пейчинов: Въпроса е, че има много голям интерес към този вестник. 

Селятин Сабитов: Хората питат как да се абонират за него. 

Петър Иванов: Неправилно подходихте: не може да се решава колко често 

ще се издава вестника като не знаем с какви финанси разполагаме? 

Росица Иванова: Нека да е на тримесечие, а ако има някакво събитие - да 

има извънреден брой. Това е много суховат материал и на хората ще им омръзне 

бързо. Ще загубят интерес към вестника. Ако държим толкова да се 

разграничаваме, да се впише и Община Алфатар. 

Радка Желева: Нека първо да се види дали имаме средства за издаване на 

вестника! 

Янка Господинова: Хубаво е изданието на вестника да е свързано с 

културния календар на общината. Сега нямаме мероприятия, но септември ще 

имаме. От януари до март също няма толкова материали. Нека да е четири пъти в 

годината. Предлагам вестника да се издава по преценка на председателя на ОбС 

Алфатар и кмета на Община Алфатар. 

Павлина Друмева: Абонаментът е в параграф 1020. Мисля, че засега ще 

издържите финансово. Оставете актуализацията на бюджета на ОбС, при 

необходимост. 

Златка Питакова: Колеги, имаме малко резерв, но с изданието ще го 

стопим. Много добре знаете, че пари ни трябват и за много други неща, също 

важни. Зачитам предложението за решение с направеното допълнение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и т. 23 от ЗМСМА, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 247 

1. Издаване вестник на ОбС Алфатар да става по преценка на председателя 

на ОбС Алфатар и кмета на Община Алфатар, но не по-малко от веднъж на 

тримесечие. 

2. Възлага на кмета на Общината да направи актуализация на бюджета на 

ОбС – Алфатар при необходимост. 
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Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка петнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: Докладна записка относно „Актуализиране на 

поименния списък на служителите имащи право на транспортни разходи”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на 

ПК ”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно самоуправление”. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, госпожо председател. Това е рутинна 

докладна. Необходимо е решение на ОбС, за да бъдат вписани. Става въпрос за 

назначената като социален работник Яна Михнева, която ще замества Янка 

Герганска до завръщането и от отпуск по болест. И за лицето Пламен Жеков - 

старши специалист на Областен военен отдел Силистра за Община Алфатар. 

Становището на комисията е да бъде приета актуализацията на поименния списък 

на служителите имащи право на транспортни разходи. 

Златка Питакова: Други колеги. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, ЗДБРБ за 2013 г. и ПМС 

№01/09.01.2013 г., предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 248 

1. Актуализира поименния списък на пътуващите специалисти и 

утвърждава в т. 9 от Решение № 175/26.02.2013 г. на ОбС гр. Алфатар, както 

следва: 

Кризисен център за деца гр. Алфатар 

т. 2. Яна Велиславова Михнева – социален работник – Силистра-Алфатар-

Силистра; 

Дейност „Отбранително мобилизационна подготовка” 

т. 1. Пламен Жеков Жеков – старши специалист на Областен военен отдел 

Силистра за Община Алфатар-Силистра-Алфатар-Силистра. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 
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Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Следва точка шестнадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

16.1. Заявление от Веселка Златева. 

16.2. Молба от Мария Добрева. 
 

Иван Енчев: За заявлението на Веселка Златева какво ще решите? Защото в 

рамките на няколко години ще стане бум в общината. Този въпрос е много тежък 

за гр. Алфатар, а и за другите населени места. Възможностите са или на съд или 

по друг начин, искам вашето становище и трябва да се вземе решение по какъв 

начин общината ще има по-малко разходи. 

Нели Маринова: Ние в този си вид не можем да вземем решение. Трябва да 

се върне в общинска администрация за компетентност. Трябва да се подготви 

докладна и тогава вече ОбС ще вземе решение. 

Радка Желева: Становището на ОбС Алфатар е, че иска становище от 

компетентните специалисти на общинска администрация. 

Йорданка Узунска: Искам писмено заявление от г-жа Великова и ще 

предоставя изисканата информация. Това, което мога да кажа сега е, че няма 

промяна в структурата на общинска администрация, в изискванията за зам. кмет е 

средно образование. Г-жа Донева има висше образование. 

Живка Великова: Кои ресори оглавява? 

Йорданка Узунска: Както на предишния зам. кмет на общината. 

Янка Господинова: Кои ресори бяха? Предишния зам. кмет ни го 

представихте, а този не! 

Йорданка Узунска: Нямаше нужда, Вие познавате г-жа Донева. 

Златка Питакова: Колеги, искам да ви кажа, че за това заседание имах 

проблем с разнасянето на материалите по населените места. В с. Кутловица все 

още не са доставени материалите. Следващия месец как ще се разнесат 

материалите? 

Йорданка Узунска: Кметския наместник на с. Кутловица – Симеон Иванов е 

в отпуска. 

Радка Желева: Г-жо Питакова, защо не поискахте кола от общината и 

Радостина ще ги разнесе. 

Златка Питакова: Г-жо Желева, общинска администрация също можеше да 

ги разнесе, но...??? Даже не ми се обадиха. Днес на заседанието получих 

информадията. Вие бяхте против ОбС да има транспорт. 

Нели Маринова: Говорим за % от продажбите да остава за населеното 

място, а ние не чуваме становищата на кметовете на кметствата и кметските 

наместници. Дали не е точно мястото в точката въпроси и отговори да знаят, че 

имат възможност да се изкажат: какво искат, от какво имат нужда и др. 

Радка Желева: Колеги, искам да кажа, че по предложение на председателя 

на ОбС Алфатар съм включена в комисия за отдаване чрез търг на зем. земи под 

наем. Днес присъствах на заседание на тази комисия и искам да кажа, съм 

удовлетворена от това. 
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Г-жа Златка Питакова: Колеги имате ли други въпроси, мнения, 

предложения? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 16.50 часа, като благодари на 

съветниците. 

 

26.07.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар       /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

        Протоколист: …. 

        /Радостина Стефанова/ 


